From: Jeffrey Epstein <jeevacation@gmail.com>

Sent: Friday, May 31, 2013 11:35 AM
To: BRAVO Caroline
Subject: Re: Appointment with Mr. Jack Lang

no i will be there for the week

2013/5/31 BRAVO Caroline < <mailta_

Dear Sir,
You've sent a message to inform Mr. Jack =ang that you will be in Paris on June Sth, is it alright ?
Do you stay only a single day?

Mister Jack Lang would be glad to see you a=d | will get back to you quickly.

Many thanks.

Best regards,=/span>

L=
Caroline B=AVO
Assistante=du Président

Institut d= monde arabe

1, rue des=Fossés Saint Bernard

<=pan style>Mail : cbravo=a href="mailto:fleforestier@imarabe.org" target="_blank">@=marabe.org</=>
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Les informations contenues d=ns ce message et les piéces jointes (ci-aprés dénommeé « message =BB) sont
confidentielles et sont couvertes par le secret professionnel. ll=est impossible de garantir que les communications par
messagerie électronique arrivent en temps utile, soient sécurisé=s ou dénuées de toute erreur, altération ou virus. En
conséquence,=I'IMA décline toute responsabilité du fait des éventuelles altér=tions, falsifications ou omissions qui
pourraient en résulter,

Si vous recevez ce message par erreur, merci de le détruire et d'en a=ertir immédiatement 'expéditeur. Toute
utilisation de ce message =on conforme a sa destination, toute diffusion ou toute publication, tota=e ou partielle, est
interdite, sauf autorisation expresse.
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The information contained in this c=mmunication is confidential, may be attorney-client privileged, may constitute
inside information, and is intended only for the use of the a=dressee. Itis the property of Jeffrey Epstein Unauthorized
use, di=closure or copying of this communication or any part thereof is strictl= prohibited and may be unlawful. If you
have received this communication in error, p=ease notify us immediately by return e-mail or by e-mail to
jeevacation@gmail.com, =nd destroy this communication and all copies thereof, including all attachm=nts. copyright -all
rights reserved
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